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ACTA núm. 1/2018 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ CONSULTIVA DE VIA PÚBLICA, 
SEGURETAT, MOBILITAT, SERVEIS MUNICIPALS I PRESIDÈNCIA DEL DISTRICTE 

DE LES CORTS 
 
 
A Barcelona, essent les 19.45 hores del 3 maig de 2018, es reuneix la Comissió Consultiva de Via Pública, 
Seguretat, Mobilitat, Serveis Municipals i Presidència del Districte de les Corts a la Sala del Consell del 
Districte, situada a la planta primera de la seu, a la plaça Comas, 18, sota la presidència del conseller Sr. 
Antoni Coll Tort en substitució de la presidenta consellera Sra. Laura Cañadas Pla a la qual hi assisteixen el 
consellers membres, Sr. Rodolf Mancho Iglesias, Sr. Jordi Castellana Gamisans, Sr. Marc Faustino i Vidal, 
Sr. Xavier Cañigueral González, Sr. Carlos Hornero Sánchez i el Sr. Jorge Carlos Féijoo Suñol; la consellera 
Míriam Casanova Domenech; assistits per la secretària, Sra. Meritxell Cusí i Pérez. 
 
Excusen la seva absència la consellera Sra. Laura Cañadas Pla i els regidors adscrits, Sra. Sònia Recasens 
i Alsina, Sr. Joan Josep Puigcorbé i Benaiges, Sra. Eulàlia Reguant i Cura, Sra. Montserrat Ballarín Espuña i 
Sr. Alberto Fernández Díaz. 
 
Assisteixen en el públic el Sr. Alejandro Arias, el Sr. Eduard Català, la Sra. M. P., el Sr. J. H., el Sr. Jesús 
Ruiz i la Sra. Roser Mas. 
 
El president obre la sessió per a tractar de l’ordre del dia que és:  
 
PROPOSAR I APROVAR la designació de candidats del Districte de les Corts per optar a les Medalles 
d’honor de Barcelona. 
 
INFORMAR sobre la proposta a petició de la UB de denominar a la via pública situada entre l’Era de Cal 
Feliu i el carrer de Martí i Franquès amb el nom d’Oriol Riba i Arderiu, doctor en geologia i professor emèrit 
d’estratigrafia de la Facultat de Geologia de la UB (Barcelona 1923-2011). 
 
El president Antoni Coll, en referència al primer punt de l’ordre del dia, informa que en Junta de Portaveus 
s’han proposat com a candidats a rebre la medalla d’honor de Barcelona, per la seva aprovació al Consell 
Plenari, l’Associació AMPA Unides i l’Associació de Veïns de Pedralbes. En relació a la primera candidata, 
explica que és un moviment col·lectiu que agrupa totes les AMPA del Districte de les Corts, i que ha treballat 
intensament al llarg dels últims anys. Pel que fa a l’Associació de Veïns de Pedralbes, expressa que es va 
fundar a l’any 1978 i des d’aleshores treballa perquè els veïns de Pedralbes estiguin representats de 
manera col·lectiva al barri, al Districte i davant de l’Ajuntament i l’administració. Manifesta que, malgrat no 
haver-hi cap representant de l’Associació AMPA Unides, seran convidats al Consell Plenari perquè hi puguin 
intervenir. Així mateix, convida al Sr. Lluís Sanglas que sí hi és present, i li ofereix l’oportunitat d’intervenir-
hi. 
 
En primer lloc el Sr. Lluís Sanglas agraeix la proposta. Seguidament es lamenta de què en moltes ocasions 
els veïns no valoren la tasca feta i els esforços que hi dediquen. Comenta que hi ha molts estrangers 
francesos, italians, alemanys, etc. al barri que li comenten i es sorprenen de la cultura participativa que 
tenen els veïns en el districte perquè en els seus països no es dona. Explica que aquest reconeixement es 
important per seguir lluitant per les desigualtats i per fomentar la cohesió al barri. 
 
En relació al segon punt de l’ordre del dia, el president exposa que la Universitat de Barcelona els ha 
proposat posar el nom d’Oriol Riba i Arderiu (1923-2011), que va ser doctor en geologia i professor emèrit 
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d’aquesta facultat, a un passatge situat al campus de la Universitat de Barcelona; és un tram que va entre el 
carrer Martí i Franquès i l’era de cal Feliu, per sobre del passatge Lluís Solé i Sabarís. Explica que la 
Universitat considera que aquest és un nom adient per aquesta localització, ja que és molt propera a la 
Facultat de Geologia. Comunica que aquesta proposta es portarà al Consell Plenari i si és favorablement 
informada, es portarà a la Comissió de Nomenclàtor de la ciutat. Manifesta que aquest òrgan ja té aprovat 
aquest nom, ja que el tenien reservat per poder posar-lo cinc anys després de la defunció del doctor Riba, 
però demanen que el Districte informi favorablement. Declara que en el mandat anterior ja es va presentar la 
proposta però que ara s’ha de revisar. 
 
La Sra. Adela Agelet pregunta si es possible insistir a la Universitat de Barcelona en que es proposin més 
noms de dones als carrers. El president Antoni Coll comunica que ja han transmès aquest fet al Rectorat de 
la Universitat, i que és precisament pel motiu de què no es tractava d’un nom de dona pel qual la proposta 
no va passar en el mandat anterior. Des del Rectorat s’argumenta que aquest passatge, per estar al costat 
de la Facultat de Geologia i pel que representa la persona indicada, entén que justament sigui aquest el 
nom proposat. Remarca que la Universitat està fent l’esforç de posar noms de dones, com per exemple la 
mateixa residència nova que es dirà Dolors Aleu. Finalment afegeix que des de la ciutat s’està treballant per 
tal de què al nomenclàtor es vagi igualant la representació de dones als carrers de la ciutat. 
 
Seguidament, el Sr. J. H. recorda que en mandats anteriors s’havia dit que a les capçaleres dels carrers es 
posarien rètols indicant algun tret de la biografia del personatge del qual porta el nom, com per exemple el 
carrer Caballero, que poca gent sap que era una dona. 
 
El president expressa que en aquest cas sí hi ha una placa. Aclareix que Nomenclàtor és reaci actualment 
per problemes tècnics amb el tema de les, encara que es continuarà insistint. 
 
La Sra. Roser Mas diu que viu al carrer Aurora Bertrana i comenta un problema de numeració del carrer, 
que provoca molta confusió als serveis mèdics o de transport públic per als veïns. 
 
El president admet que no coneix com funciona el tema de la numeració dels carrers, però es compromet a 
consultar-ho i informar la Sr. Roser Mas.; per la qual cosa li demana una adreça de correu o un telèfon. 
Després d’un diàleg, el Sr. Antoni Coll conclou que aquest problema sembla ser responsabilitat de la finca i 
recomana parlar amb l’administrador. 
 
El Sr. Jesús Ruiz representant la Casa Cantabria reclama que les Corts no comencen a Sants en amunt i 
que es important contemplar a tot el districte, així com convida als representants a Casa Cantabria fent 
esment a que es important la integració en els dos sentits que ells s’integrin però la resta també amb ells, 
independentment de partits polítics o ideologies. 
 
El president comenta que recull la critica i treballaran en millorar aquest aspecte. 
 
Sense més assumptes a tractar, el president aixeca la reunió a les 20.00 hores, del contingut de la qual, 
certifico. 
 
 
Vist-i-plau        La secretària 
El president 
 
 
 
 
Antoni Coll Tort       Meritxell Cusí i Pérez 
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